## 都邦财产保险股份有限公司 震动、移动或减弱支撑扩展条款

(保监会备案编号: 都邦[2009]N401号)

兹经双方同意,本保险合同保险单第三者责任项下扩展承保由于震动、移动或减弱支撑 而造成的第三者财产损失和人身伤亡责任,但以下列条件为限:

- (一) 第三者的财产、土地或建筑全部或部分倒塌;
- (二)被保险人在施工开始之前,第三者的财产、土地或建筑物处于完好状态并采取了必要的防护措施;
- (三)如经保险人要求,被保险人在施工开始之前应自负费用向保险人提供书面报告说明任何受到危及的第三者财产、土地或建筑物的情况。

## 保险人不负责赔偿被保险人:

每次事故赔偿限额:

- (一) 因工程性质和施工方式而导致的可预知的第三者财产损失和人身伤亡责任;
- (二)既不影响第三者财产、土地或建筑物的稳定性,又不危及其拥有人的表面损坏;
- (三)在保险期内,被保险人为防止损失发生而采取预防或减少损失的费用。

本保险合同保险单所载其他条件不变。

• • • • • • • • • • • • • • • • • • • •	
累计赔偿限额:_	
每次重劫角腔麵,	

## DU-BANG PROPERTY & CASUALTY INSURANCE CO., LTD.

## Vibration, Removal or Weakening of Support Clause

It is agreed and understood that Section II of this insurance shall be extended to cover liability consequent upon loss or damage caused by vibration or by the removal or weakening of support.. Provided always that

- 1. the Insurers will indemnify the Insured in respect of liability for loss or damage to any property or land or building only if such loss or damage results in the total or partial collapse;
- 2. the Insurers will indemnify the Insured in respect of liability for loss or damage to any property or land or building only if prior to the commencement of construction its condition is sound and the necessary loss prevention measures have been taken;
- 3. the Insured if required shall before commencement of construction and at his own expense prepare a report on the condition of any endangered property or land or building. The Insurers will not indemnify the Insured in respect of liability for
- 1.loss or damage which is foreseeable having regard to the nature of the construction work or the manner of its execution.
- 2. superficial damage which neither impairs the stability of the property, land or buildings nor endangers their users,
- 3. the costs of loss prevention or minimization measures which become necessary during the period of insurance.

This Clause is Subject otherwise to the terms, conditions and exclusions of this Policy.

Limit of indemnity (any one occurrence):

Aggregate limit of indemnity:

Deductible (any one occurrence):